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Zápisnica 

zo 17. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stebník, 

konaného dňa 24.2.2025 
 

 

Prítomný: Bc. Slavomír Mlynár – starosta obce 

Prítomní poslanci: Ing. Martin Goč-Matis, Milena Hrubiznová, 

Štefan Kučečka, Mgr. Kristína Sendeková 

Neprítomní poslanci: Michal Babčák 

 

Ďalší prítomní: Mgr. Mária Mihalíková – hlavná kontrolórka obce 

Mgr. Martina Bukovská – zapisovateľka 

 

Verejnosť: 

 

K bodu 1 a 2: 

Otvorenie zasadnutia, kontrola uznášaniaschopnosti, určenie zapisovateľky, overovateľov 

zápisnice a návrhovej a mandátovej komisie 

Starosta obce, Bc. Slavomír Mlynár, na úvod privítal všetkých prítomných v zasadacej miestnosti  

a otvoril 17. zasadnutie Obecného zastupiteľstva v Stebníku. Na začiatok starosta obce potvrdil, ţe 

na základe počtu prítomných poslancov je zasadnutie OZ uznášaniaschopné. Počet prítomných 

poslancov je 4 z celkového počtu 5. 

 
Starosta obce určil overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu, tieţ zapisovateľku a 

vyzval poslancov k hlasovaniu. 

 

Overovatelia zápisnice: Ing. Martin Goč-Matis, Štefan Kučečka 
Návrhová a mandátová komisia: Milena Hrubiznová, Mgr. Kristína Sendeková 

Zapisovateľka: Mgr. Martina Bukovská 

 

Hlasovanie: 

Za:  4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

 

K bodu 3: 

Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

Starosta obce prečítal poslancom návrh programu 17. zasadnutia OZ, ktorý bol vopred zverejnený 

na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce. Nebol pridaný ţiadny bod programu. 
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PROGRAM: 

 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice, návrhovej a mandátovej komisie 

3. Schválenie programu zasadnutia obecného zastupiteľstva 

4. Kontrola uznesenia z posledného OZ 

5. Zmluva o dielo č. 2/2025 Zbor-stav s.r.o., Zborov 

6. Zmluva o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. 309070FTJ2                                            

- Pôdohospodárska platobná agentúra 

7. Správa o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za II. polrok 2024 

8. Informácia starostu obce 

9. Rôzne 

10. Návrh na uznesenie 

11. Záver 

 

Hlasovanie: 

Za:  4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

Poslanci obecného zastupiteľstva predloţený návrh programu schválili bez pripomienok. 

 

K bodu 4: 

Kontrola uznesenia z posledného OZ 

Posledné zasadnutie obecného zastupiteľstva sa konalo dňa 29.1.2025 a prijali sa na ňom uznesenia 

č. 140/2025 aţ č. 147/2025. 

 

 

Uznesenie č. 140/2025 

 - Program 16. zasadnutia obecného zastupiteľstva.  – schválené, splnené 

 

Uznesenie č. 141/2025 

- Správa o kontrole plnenia uznesení č. 122/2025 aţ 139/2025 z predchádzajúceho OZ  

   konaného dňa 29.1.2025. – vzaté na vedomie, splnené 

 

Uznesenie č. 142/2025 

-  Zmluva o poskytovaní sluţieb ambulantného predaja prostredníctvom pojazdných predajní  

    č. 1/2025 medzi Obcou Stebník a Milanom Juríčkom. – schválené, splnené 

 

Uznesenie č. 143/2025 

- Ţiadosť o dotáciu od Prešovského samosprávneho kraja - Výzva riešenie potravinovej  

  dostupnosti v sume 500,- €. - schválené, splnené 

 

Uznesenie č. 144/2025 

- Ţiadosť o dotáciu od Prešovského samosprávneho kraja – Výzva poslancov PSK, program  

  ,,Kultúra“ - na zakúpenie plynového kotla s príslušenstvom do kultúrneho domu. Poţadovaná  

  suma je 5 000,- €. - schválené, splnené  

 

Uznesenie č. 145/2025 

- Dodatok č. 1 k Zmluve o vytvorení webového sídla a poskytovania sluţieb ku dňu 9.2.2023  

   medzi Obcou Stebník a Dobraobec s.r.o., Sobrance. Dodatkom sa mení mesačný poplatok               

   za poskytované sluţby z 20,- € na 23,- € s účinnosťou od 1.2.2025. – schválené, splnené 
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Uznesenie č. 146/2025 

-  Rozpočtové opatrenie č. 1/2025. - schválené, splnené 

 

Uznesenie č. 147/2025 

- Informácie starostu obce a stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

  – vzaté na vedomie, splnené 
 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie správu o kontrole plnenia uznesení č.122/2024 

– č. 139/2024 z predchádzajúceho OZ. 

 

K bodu 5: 

Zmluva o dielo č. 2/2025 - Zbor-stav s.r.o., Zborov 

 

Starosta obce informoval poslancov o uzatvorení zmluvy o dielo na projekt ,,Rekonštrukcia 

interiéru v kultúrnom dome Stebník“ so Zbor-Stav s.r.o., Zborov. Oslovené boli spolu 3 firmy         

a na základe zaslaných cenových ponúk bol vybraný obecný podnik Zbor-stav. 

Zhotoviteľ zrealizuje rekonštrukciu vstupnej chodby, toaliet a sály kultúrneho domu. Celková 

zazmluvnená cena diela je vo výške 57 275,80 € a je stanovená na základe výsledkov verejného 

obstarávania, projektovej dokumentácie a výkazu výmer. Termín dokončenia prác je do 31.5.2025. 

Projekt sa realizuje na základe výzvy MAS Horná Topľa. Na tento projekt je schválená dotácia 

z výzvy MAS Horná Topľa, prostredníctvom Pôdohospodárskej platobnej agentúry (PPA). 

 

Poslanec Kučečka sa opýtal ako to bude s odvozom stavebnej sute. Starosta obce odpovedal, ţe 

vývoz odpadu je v rozpočte. 

 

Hlasovanie: 

Za:  4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Zmluvu o dielo č. 2/2025 na projekt ,,Rekonštrukcia 

interiéru v kultúrnom dome Stebník“ medzi Obcou Stebník a Zbor-stav, s.r.o., r.s.p., Zborov. 

 

K bodu 6: 

Zmluva o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. 309070FTJ2                                            

- Pôdohospodárska platobná agentúra 

 

Starosta obce oznámil, ţe uţ bola doručená Zmluva o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku (NFP) od PPA na projekt ,,Rekonštrukcia interiéru v kultúrnom dome“. Termín uzavretia 

zmluvy je do 10 dní. Dotácia bude poskytnutá formou refundácie nákladov po zaslaní ţiadosti 

o platbu. Na preklenovacie obdobie bude Obec Stebník potrebovať úver z banky. Výška ţiadaného 

úveru je 56 716 €. 

Starosta obce informoval, ţe si uţ zisťoval podmienky poskytnutia úveru. Oslovil Prima banku, 

VÚB banku, Unicredit banku a Slovenskú sporiteľňu. 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

  

Poslanci obecného zastupiteľstva schválili Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného 

príspevku č. 309070FTJ2 medzi Pôdohospodárskou platobnou agentúrou a Obcou Stebník                  

na základe výzvy MAS Horná Topľa. 
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K bodu 7: 

Správa o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za II. polrok 2024 

 

Starosta obce poprosil hlavnú kontrolórku, Mgr. Máriu Mihalíkovú, aby sa vyjadrila k predloţenej 

správe. S jej obsahom boli poslanci vopred oboznámení, takţe len dodala, ţe je napísaná na základe 

výkazov, čerpaní rozpočtu či účtovnej závierky. Všetky doklady sú uloţené na Obecnom úrade 

v Stebníku. 

 

Poslanec Kučečka sa zaujímal či je aktualizovaná Smernica o postupe vykonávania finančnej 

kontroly, nakoľko je zverejnená verzia ešte z roku 2016. Tieţ o to, ţe kto má okrem starostu obce 

podpisovať doklady a či by to nemalo byť schválené obecným zastupiteľstvom. Starosta obce 

odpovedal, ţe smernica sa odvtedy nemenila, ale ţe sa na to pozrie a zaktualizuje ju. Dodal, ţe ani 

pri výkone auditu k nej neboli ţiadne pripomienky. 

Na druhú časť otázky odpovedala hlavná kontrolórka. Vysvetlila, ţe pokiaľ je na obecnom úrade 

pracovníčka, môţe podpisovať ona, ak nie je, podpisovať môţe napr. riaditeľka školy. Ak nie je 

v obci ani škola, tak vtedy má podpisovať niekto z poslancov, najlepšie zástupca starostu obce. 

Zároveň uviedla, ţe v roku 2022 navrhovala aktualizovať spomínanú smernicu. Starosta obce to 

potvrdil s tým, ţe je to jeho chyba, ţe tak neurobil a dodal, ţe v najbliţšom období bude smernica 

aktualizovaná. 

 

 

Hlasovanie: 

Za:  4       (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:  0   

Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie Správu o vykonaní kontroly hospodárenia 

s finančnými prostriedkami za II. polrok 2024. 

 

K bodu 8: 
  

Informácia starostu obce  

 

- Financovanie Materskej školy - od januára 2025 sú MŠ financované MŠVVaM SR, pouţité majú  

  byť na platy zamestnancov a beţnú prevádzku školy a jej údrţbu. Obci Stebník stanovili ročnú  

  sumu na 65 000 €, mesačný príspevok je 5 416,66 €. 

 

- Environmentálny fond - vyšla ďalšia výzva na moţné získanie dotácie na zateplenie verejných  

  budov či na kúpu traktora. Zatiaľ len usmernenie, starosta obce bude priebeţne sledovať ďalšie  

  informácie k výzve. 

 

- Fašiangový karneval - konal sa dňa 22.2.2025, zúčastnilo sa okolo 65 ľudí, z toho asi 28 - 30 detí. 

  Poďakovanie organizátorom za pomoc pri príprave a počas akcie. 

 

- Výrub stromov pri multifunkčnom ihrisku a na školskom dvore MŠ,  poďakovanie členom DZH    

  za pomoc pri výrube. 

 

- Zber komunálneho odpadu - posledná faktúra bola v sume 176,20 €, čo je oveľa menej ako v roku  

  2024 pred zavedením nového systému zberu a platby. V januári 2025 sa vyprázdnilo 52 nádob,   

  vo februári 57. 

 

- Elektronické podávanie výkazu o odpade za rok 2024 - termín je do 28.2.2025, akceptuje sa uţ  

  len elektronické zaslanie cez Informačný systém odpadového hospodárstva - ISOH. Výkaz je uţ   

  pripravený, stačí ho len odoslať. 
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- Výmena detských záchodov v materskej škole. 

 

- Úver - ročný úrok je 3,07 % a vyvíja sa od Euriboru, teda od sadzby, za ktorú sú eurové  

  termínové vklady ponúkané jednou bankou inej banke na medzibankovom trhu. 

 

- Stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni - všetky faktúry sú uhradené, je potrebné ešte  

  uhradiť odvody do ZP a na DÚ. 

 

Hlasovanie: 

Za:            4    (Ing. Goč-Matis, Hrubiznová, Kučečka, Mgr. Sendeková) 

Proti:        0 

Zdrţal sa: 0 

 

Poslanci obecného zastupiteľstva berú na vedomie informácie starostu obce a stav financií                 

na jednotlivých účtoch a v pokladni.  

 

K bodu 9: 

Rôzne 

 

Starosta obce sa opýtal prítomných poslancov, či majú ešte niečo na prejednanie alebo nejaké 

otázky.  

 

Poslanec Kučečka hovoril ohľadom náboru nových členov do DHZ Stebník spomedzi deti 

a mládeţe. Starosta obce navrhol, aby prvý krok a ich oslovenie urobilo vedenie DHZ, aby sa zistil 

skutočný záujem, napr. na úvodnom stretnutí. Deťom vo veku 9 - 15 rokov by sa najprv ukázali 

priestory hasičskej zbrojnice, auto, zaujímavo sa porozprávalo o práci dobrovoľných hasičov. Tak 

by sa so záujemcami začali jednoduché praktické úlohy. Následne by sa mohli zúčastniť halovej 

súťaţe v Bardejove, kde im stačí pripraviť 5-členný tím mládeţe, len potrebujú nájsť váţnych 

záujemcov. Starosta členom DHZ ponúkol priestor na karnevale, kde si deti mohli vyskúšať 

niektoré činnosti. Cieľom bolo vzbudiť záujem detí a mládeţe o túto činnosť. 

 

Starosta obce informoval o procese rekonštrukcie sály kultúrneho domu. Pán Geci dokončuje 

nacenenie projektu pre vykurovanie. V sále by sa robilo podlahové kúrenie tak, ţe sa najprv vybijú 

staré dosky, aby sa zistilo, čo je pod nimi. Následne sa na pôvodnú dlaţbu dá polystyrén, 

systémová doska, ktorá sa zaleje betónom. Obvod budovy prejde injektáţou na jej odvlhčením. 

Do priestoru skladu riadu sa dá 50 kW plynový kotol, odkiaľ pôjdu rozvody do celej budovy. 

Odporúčané sú aj radiátory, dva by sa pripevnili v sále na pódiu a dva v salóniku. Druhou 

alternatívou sú 2 kotly s menšími výkonmi, pričom druhý by sa dal do archívu a vykurovalo by sa 

radiátormi v celej budove. Starosta obce dodal, ţe spraví aj prieskum trhu podľa hotového výkaz 

výmeru. 

 

Poslankyňa Mgr. Sendeková sa zaujímala v akej fáze je príprava zavedenia optického internetu           

od firmy Proxisnet, Bardejov. Starosta obce vysvetlil, ţe podľa posledných informácií nemajú 

povolenie od VSD, a.s. na pripevnenie ich káblov na stĺpy v obci. Tieţ Slovak Telekom ako silná 

spoločnosť nemá súhlasné stanovisko. Starosta obce oznámil, ţe opäť zavolá do Proxisnetu a zistí 

nové skutočnosti.  

 

K bodu 10: 

Návrh na uznesenie 

Návrhová komisia vypracovala návrhy na uznesenia v nasledujúcom znení: 
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Obecné zastupiteľstvo: 

 

URČUJE: 

1) Zapisovateľku, overovateľov zápisnice, návrhovú a mandátovú komisiu. 

 

SCHVAĽUJE: 

 

1) Program 17. zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

2) Zmluvu o dielo č. 2/2025 na projekt ,,Rekonštrukcia interiéru v kultúrnom dome Stebník“      

medzi Obcou Stebník a Zbor-stav, s.r.o., r.s.p., Zborov. 

3) Zmluvu o poskytnutí nenávratného finančného príspevku č. 309070FTJ2 medzi  

    Pôdohospodárskou platobnou agentúrou a Obcou Stebník na základe výzvy MAS Horná    

    Topľa. 

 

BERIE NA VEDOMIE: 

 

1) Správu o kontrole plnenia uznesení č. 140/2025 – č. 147/2025 z predchádzajúceho obecného  

    zastupiteľstva konaného dňa 29.1.2025. 

2) Správu o vykonaní kontroly hospodárenia s finančnými prostriedkami za II. polrok 2024. 

3) Informácie starostu obce, stav financií na jednotlivých účtoch a v pokladni. 

4) Návrh na uznesenia č. 148/2025 - 153/2025. 

 

K bodu 11: 

 

Záver 

Starosta obce poďakoval všetkým prítomným poslancom za účasť na 17. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a zaţelal príjemný zvyšok večera. 

 

 

V Stebníku, dňa 24.2.2025 

 

 

Zapísala: 

 

- Mgr. MartinaBukovská 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

- Ing. Martin Goč-Matis 

 

 

- Štefan Kučečka 

 

 

 

...................................................... 

Bc. Slavomír Mlynár 
starosta obce Stebník 


